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S pokračujícími boji o určitá území Ukrajiny se zároveň dějí pozoruhodnosti, které doslov a vyráží
dech. Kyjevská vláda místo aby se snažila rychle ukončit agónii své země a zastavit exodus, přičemž
je nade vše jasné, že Rusové neustoupí ze svých požadavků na samostatnost východu Ukrajiny či
výraznou autonomii, na demilitarizaci celé země a její defašizaci, což bude znamenat ukončení řady
nacisticky vystupujících organizací na Ukrajině se vyskytujících se, nadále bojuje a Zelenskyj hovoří
o bodu zlomu a blížícím se vítězství. Přitom Rusové zdaleka nepoužívají své nejmodernější zbraně a
jestliže bombardování Srbska označil Havel za humanitární, pak počínání Ruské armády na území
svého souseda musíme vnímat z tohoto pohledu jako pohlazení. Realita je samozřejmě horší, umírají
lidé, což si málokdo tady umí představit, ale to se dělo 8 let před nynějšími dny v Donbasu vcelku
denně. Jenže to s výjimkou Ruska svět mlčel.

  Je zajímavé, kolik lidí vnímá současnou situaci jako neúnosnou a nesnáší Vladimíra Putina.
Samozřejmě tu je obrovský tlak médií, dále také historky povídané těmi, kteří z Ukrajiny přišli.
Médiím věří jen hlupáci, jejich způsob informování je tak extrémně tendenční, že je lepší je už úplně
ignorovat. Bohužel i když se vyhýbáte publicistickým pořadům a zpravodajstvím, sypou to do nás i
při sportu či uprostřed filmů. Ukrajinci utíkající pro změnu před válkou často ani neví, jak vypadá.
Jistě, chápeme strach z toho, kdyby se stala celoplošnou, tomu tak ale není. Většina z těch, kteří
k nám dorazili, nic takového ani neviděli, protože skutečné boje se odehrávají především na východu
země. Propaganda však rozházela bomby a rozmístila tanky skoro až ke slovenským hranicím. Přitom
u nich, a i na jiných přechodech, to vypadá spíše jako na pouti. Tím nezlehčujeme osudy jednotlivých
rodin, někteří dorazili z jednou taškou a možná bude jejich návrat do normálního života složitý, ale
většina by mohla možná za tři týdny balit a vrátit se zpět do svých neporušených domovů. Teď
šlapeme po tenkém ledu, věříme totiž, že Zelenskyj buď brzy kapituluje, nebo bude rychle odchycen
a postaven před soud. O žádném jeho vítězství snad svět ani neuvažuje, tedy pokud si nevymyslí
chemickou válku a nezačne tu svou. To je momentálně největší hrozba podporovaná médii.

Při nabízení ubytování Ukrajincům to mají naše sluníčka složité. Není ojedinělé, když se příchozím
nabídka možnosti nějak bydlet vůbec nelíbí. A často jde o nadstandardní umístění, ne nějaká
tělocvična. Skromnost Ukrajincům často chybí a kdo viděl záběry z hranic, musel se podivit
vozovému parku. Mercedes, Porsche Cayenne, audiny, bmw vcelku v hojném počtu zastoupené
svědčí o tom, že prchají i ti ze střední vrstvy a za volantem navíc nebyly ženy. Nelze se tedy divit, že
na ubytovny se moc lidem nechce, ale že jim nestačí často ani hotely, penziony či bydlení ve vile
například ve dvou rodinách, to už je unikát. To není útěk před Putinem a záchrana života, ale jedná
se o hledání luxusu. Trochu to připomíná migranty z Afriky, kteří si mysleli, že po příchodu do
Evropy dostanou dům, auto a blondýnku z hlavní stránky playboye. Ukrajinci jsou samozřejmě
civilizovanější, jsou to Evropané, ovšem jejich nároky na pomoc jsou však přemrštěné, a ještě se
budeme divit, co to s naší ekonomikou udělá.

V kontextu s výše uvedeným je možno považovat výroky našich politiků za ubohé. Pirát Michálek se
nechá vyfotit u topení s tím, že si máme snížit teplotu v pokoji o 1°C, abychom neposílali Putinovi
peníze na válku, předseda vlády Fiala vyhlašuje regulaci spotřeby energií ze stejného důvodu. To
v době, kdy byly objeveny na severu Ruska obrovské zásoby té absolutně nejkvalitnější doposud
nalezené ropy a plynu, kterými bude moci tato země zásobovat většinu světa po mnoho desetiletí,
navíc její používání nahradí díky složení s minimálním přítomností síry ekologické třeštění
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Evropanů.. Jde o tak velké nerostné bohatství, že Spojené státy budou muset zatlačit slzu a litovat, že
předci dnešních Američanů nevyvražďovali místo Indiánů obyvatele Sibiře. Rusové už staví obří
tankery, aby nebyli závislí pouze na ropo-a plynovodech. Myslete si o ruské ekonomice cokoliv, ta má
ale ta má o svou budoucnost postaráno, tedy pokud i po Vladimírovi Putinovi přijdou vůdci stejně
pracující na rozkvětu rodné země. Rusové musí doufat, že si své nástupce připravuje.

Vladimír Putin pomalu odkrývá karty, když připravuje na územích pod ruskou samosprávou lepší
podmínky pro občany, kteří budou moci po letech útlaku restartovat své životy. Čeká je oddlužení,
levnější paliva a pohonné hmoty, přijdou pobídky pro zemědělství, potravinářský a strojírenský
průmysl. V době, kdy Západu dojdou suroviny, bude mít Ukrajina nadstandardní podmínky,
minimálně její východní a dosud těžce zkoušená část. To může napomoci návratu mnohých od nás
zpět domů, byť ti pochází často z jiných částí země. Největší problém tak bude právě likvidace
neofašistických organizací, které budou podněcovat nenávist. Nepředstavujme si, že se z Ukrajiny
stane díky Rusům Hongkong, tedy vzhledově a ani ekonomicky.

Rusko má dost práce na životní úrovni svých obyvatel, i ono momentálně bude řešit své ekonomické
problémy, které přinese přerovnání světa, ale výhledově může být více v klidu, než je nyní Evropa.
Ta se díky chování svých elit dostala nad propast a jediné, co ji před pádem do ní může udržet, je
Německo. Jenže pokud to udrží dobré vztahy s Moskvou, stane se faktickým správcem a vládcem
Evropy. A jak z historie známe, to bude začátek našeho konce. S naší řiťolezeckou vládou jsme už
nyní chudou kolonií, která bude dostávat facky ze všech stran. Ty první máme za sebou, to byla jen
drsnější pohlazení. Připravte se na pár pořádných ran, které nemusíme v důsledku ani přežít.
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